

20240206 Protokoll från Vikers hembygdsförenings styrelsemöte

Dalkarlsbergs skola kl 18.00

Närvarande: Anders Sjögren, Helena Wengelå, Bo Eckhardt,
John Parry, Yvonne Windh
Adjungerade till punkt 4: Marie Pehrsson och Titti Hansson

1. Mötet öppnades.

2. Dagordningen godkändes.

3. Föregående protokoll lästes upp.

4. Förfrågan till styrelsen om hjälp med sex serveringstillfällen vid kyrkosöndagar i anslutning till gudstjänster:

Titti H och Marie P berättade om vad Kyrkosöndagar är tänkta att kunna innehålla, förutom själva gudstjänsterna. De föreslog att hembygdsföreningen och kyrkan skulle ha ett samarbete under kyrkosöndagarna, där hembygdsföreningen skulle ansvara för serveringen i församlingshemmet. I och med presentationen av förslaget så fördes diskussion också om att det redan hade annonserats om och informerats i en nyhetsartikel i NA att samarbetet redan pågick. Det trots att något beslut om samarbete inte fattats av styrelsen.

Styrelsen tackade för presentationen, information om ett eventuellt beslut meddelas när beslut tagits.

5. Upprättande och beslut avseende serveringschema 2024:

Vikers hembygdsförening ansvarar för sex olika serveringstillfällen i nuläget: Julgransplundring, Valborgsfirande, Midsommarfirande, Vikers kulturvecka (ett tillfälle), Historiedagen, Julmarknaden. Serveringstillfällen med ansvarig person under 2024 finns som bilaga till protokollet.

Diskussion fördes om att tillgången till hjälp med genomförande av arrangemangen i nuläget är begränsad. Några få drar ett större arbetslass och fler aktiva i de olika serveringsgrupperna är önskvärt.

Förslaget från Titti och Marie skulle innebära ytterligare sex uppdrag att genomföra. Styrelsen kom fram till att i nuläget finns inte möjlighet att ta på sig fler uppdrag. Förslaget till Titti och Marie blev att ta upp frågan på årsmötet, dvs om det finns några som vill ingå i en kyrkgrupp organiserad av Titti och Marie, men att styrelsen inte kommer ta på sig ansvaret för servering under kyrkosöndagarna.

6. Verksamhetsprogram för 2024 godkändes.

7. Kassarapport:

Alla aktiviteter som genomförts har gått med vinst under 2023.

8 Genomgång av medlemsregister för Vikers Hembygdsförening:

Registret behöver uppdateras med rätt medlemmar och adresser. Anders skickar ut registret till styrelsen, så var och en kan hjälpa till med redigeringen.

9. Rapport Blomstervandring:

Preliminärt kommer Sune Wendelsson och guidar en vandring i början på juli 2024.

10. Rapport Tidningen Vi i Viker:

I dagsläget finns endast en som har sagt ja till att jobba med tidningen. Fler behövs för att det ska vara möjligt att producera tidningen.

11. Vedrapport:

Föreningen har egna trän som kan huggas, kapas och klyvas till ved. Några personer finns som har sagt ja till att fälla och kapa upp träden åt föreningen. Bo E har åtagit sig ansvaret för genomförandet av vedinskaftning.

12. Inkomna skrivelser och rapporter:

Anders mejlar ut till styrelsen de som inkommit.

13 Övriga frågor:

John P påminner om att aktivitetsgrupperna behöver aktualiseras.

14. Mötet avslutades.

Ordförande

Sekreterare

Anders Sjögren

Yvonne Windh